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Verslag Overleg Plan van Scholen van 28 juni 2006   OPS 2006-03 
 
Aanwezig: 
Mw. Fijen KBVO  Dhr. V.d.Lee  OCW (voorzitter) 
Dhr. Mom VBS  Mw. V.Rooij  OCW 
Dhr. Luth BPCO  Dhr. Kaspersen  OCW (secretaris)  
Mw. Klomp LNV  Mw. Kwakernaat CFI 
 
 
1.Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Bericht van verhindering is ontvangen van mw. K.IJssel (IPO) en de 
heren K. te Bos (VOS/ABB), E. Luinge (CFI) en G. van de Wende (IPO). 
 
2a. Het verslag OPS van 15 maart 2006 
Op aangeven van mw. Fijen wordt nog een wijziging aangebracht. Op pagina 4, 2006-44: Sint 
Laurenscollege, Rotterdam wordt aan de tweede zin “Mw. Fijen meldt dat CVO en Lucas inmiddels 
akkoord zijn.” toegevoegd: “, maar wel met moeite, omdat geen onderbouwing voor substantiëel 
leerlingverlies is gegeven.” Voor het overige wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.    
 
2b. Het concept-verslag OPS van 26 april 2006  
De volgende wijzigingen worden aangebracht. 
1. Achter 06/011, Helmond en 06/015 Wageningen wordt “VBKO”vervangen door “KBVO”. 
2. Achter 06/019, Den Bosch/de Meijerij wordt de zin “Mw.Fijen meldt …. naar OMO” vervangen door 
de zin: “Mw.Fijen meldt dat Hervion geen verklaring van geen bezwaar heeft ontvangen van de 
scholengemeenschap Koning Willem I in verband met de afsplitsing van het voortgezet onderwijs van 
die scholengemeenschap”.   
Voor het overige wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Resterende aanvragen artikel 75, te weten: 
3.1. Ibn Galdoen, verplaatsing binnen Rotterdam 
De verspreide berekeningen laten helder zien dat deze verplaatsing > 10% leerlingverlies bij omliggend 
onderwijs oplevert. OCenW is daarom negatief; het OPS sluit zich bij dit oordeel aan. 
3.2. Fusie Brewinc en Ludger, Doetinchem 
Het OPS beoordeelt deze aanvraag positief. OCenW zal de fusie goedkeuren. 
3.3. Splitsing/celdeling vbo-afdeling LMC-school Rotterdam 
OPS is in principe positief over deze aanvraag mits aan alle criteria wordt voldaan. Zo niet, dan neemt 
OCenW nog contact op met de betrokken besturenorganisatie. Als OCenW later dan 1 oktober a.s. een 
beslissing kan nemen, dan betreft dat toestemming per 1 augustus 2007 (in verband met de te late 
indiening van het verzoek). 
 
4. Resterende aanvragen Regionale Arrangementen 
06/001, Albrandswaard: OPS draagt dit ter goedkeuring voor. 
06/008, Breda: OPS draagt dit ter goedkeuring voor. 
06/009, Westelijke Mijnstreek: OPS draagt dit ter goedkeuring voor. 
06/011, Helmond: instemming gemeente met de huisvestingsgevolgen is ontvangen; OPS draagt dit ter 
goedkeuring voor. 
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06/012, Vlaardingen/Schiedam: de noodzakelijke gegevens bij de aanvraag zijn, ook na rappelering, 
niet ontvangen. OPS oordeelt negatief over de aanvraag. 
06/013, Alphen a/d Rijn: de noodzakelijke gegevens bij de aanvraag zijn, ook na rappelering, niet 
ontvangen. OPS oordeelt negatief over de aanvraag. Overigens wordt het vmbo-programma SDV in het 
kader van de zgn. knelpuntprocedure wel per 1 augustus 2006 aan het Ashram College goedgekeurd 
(op voorwaarde dat er uiterlijk per 1 augustus 2007 een regionaal arrangement tot stand is gebracht).  
06/014, Zuid-Holland Zuid: geen oordeel mogelijk in venband met ontbreken van plannigsaspecten. 
OPS oordeelt negatief over de aanvraag. 
06/016, Harderwijk: de noodzakelijke gegevens bij de aanvraag zijn, ook na rappelering, niet 
ontvangen. OPS oordeelt negatief over de aanvraag. Overigens wordt de vmbo-programma’s techniek 
breed en ICT-route in het kader van de zgn. knelpuntprocedure wel per 1 augustus 2006 aan de CSG 
Harderwijk goedgekeurd (op voorwaarde dat er uiterlijk per 1 augustus 2007 een regionaal 
arrangement tot stand is gebracht).  
06/019, Den Bosch/De Meijerij: OPS oordeelt positief mits ontbrekende gegevens alsnog worden 
ingediend. OCenW en KBVO doen terzake nog navraag. Indien OMO bezwaar maakt, moet er afwijzend 
worden beschikt. 
06/022. N.O.Friesland: het regionaal arrangement blijkt niet tijdig tot stand te komen. OPS oordeelt 
daarom negatief over de aanvraag. 
06/024, Utrecht Zuid-West: OPS oordeelt positief met voorbehoud voor de aanvraag voor vbo-groen in 
Houten. Het Wellant-college wacht al meer dan 20 jaar op een vbo-vestiging in Houten en LNV ziet dan 
nu ook eindelijk eens graag dat dit aan het Wellant wordt toegekend, zodat een lang gekoesterde wens 
in vervulling gaat. De Lingeborgh in Geldermalsen toont echter >10% leerlingverlies aan. De heren 
Luth en Te Bos gaan een bemiddelingspoging ondernemen en berichten het OPS daarover. De vbo-
groen-aanvraag wordt vooralsnog aangehouden. 
06/026, Gooi en Vechtstreek: LNV is positief, het OPS oordeelt positief over de aanvraag.  
06/037, Utrecht: de organisaties adviseren positief, het OPS oordeelt positief over de aanvraag. 
04/003, Almere: LNV is akkoord met de aanvraag; het OPS oordeelt positief over de aanvraag. 
04/004, Zuid-West Friesland:  VBS adviseert positief, het OPS oordeelt positief over de aanvraag. 
05/127, Alkmaar: KBVO heeft geen contact kunnen leggen met het Trinitascollege, een van de 
omliggende scholen buiten Alkmaar die geen verklaring van geen bezwaar willen afgeven. Echter, het 
Trinitas toont geen leerlingverlies aan. Onderdeel van het RA is de aanvraag voor een 1e vbo-afdeling 
administratie aan de sgs. Huygerwaard. Trinitas verzet zich tegen het RA ivm de nieuwe vbo-afdeling.  
Mw. Fijen wijst op het aantonen van een potentiëel van 320 leerlingen (voor 2 afdelingen vbo) als een 
school de stichting van een 1e vbo-afdeling aanvraagt (via Plan van Scholen). Mw.Fijen vraagt zich af of 
in het kader van een RA ook van die bepaling kan worden afgeweken. Voorzittter kan zich geen 
precedent van een 1e vbo-afdeling aan een avo-school herinneren. Voorzitter sluit echter niet uit dat 
die goedkeuring binnen het RA wordt afgegeven, tenzij er leerlingverlies aangetoond wordt. 
OPS oordeelt positief over de aanvraag, onder aanhouden van de aanvraag voor de afdeling 
administratie. KBVO benadert Trinitas i.v.m. het aantonen van het leerlingverlies. 
06/041, Nieuwegein: VBS adviseert positief, het OPS oordeelt positief over de aanvraag. 
06/042, Nijmegen: het OPS oordeelt positief over de aanvraag. 
06/043, Gouda: Indien de regiovisie ook na het verstrijken van de extra termijn ontbreekt, dan oordeelt 
OPS negatief over de aanvraag.  
 
5. Aanvullende aanvraag RA Zaanstad 
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De aanwezige organisaties adviseren positief over deze nagekomen aanvraag. LNV benadert het 
naburige AOC over verklaring van geen bezwaar. Indien de benodigde gegevens tijdig bij CFI zijn 
ontvangen, adviseert het OPS positief over de aanvraag. 
5a. Procedure-afspraak over afwikkeling besluitvorming over de aanvragen RA 2006  
CFI zegt toe de beschikkingen over de RA’s en resterende aanvragen artikel 75 WVO volgende week te  
versturen. Het bijgewerkte Overzicht toegestaan onderwijs (TGO) wordt bij de beschikking gevoegd; de 
scholen behoeven dan geen mutatieformulier meer in te sturen. De aan het OPS deelnemende 
organisaties kunnen de betreffende scholen over het oordeel over de aanvragen conform de in het OPS 
geformuleerde adviezen desgevraagd informeren. Voorzitter zegt toe te bezien dat in het komende jaar 
de aanvragen meer geleidelijke worden afgedaan en beschikt.  
 
6. Aanvragen Plan van Scholen  
1. Zaanstad, havo/atheneum (herhalingsaanvraag Plan van Scholen 2006-2008) 
De aanvrager heeft een veel te groot voedingsgebied gehanteerd (ook naar mening van de provincie) 
waardoor de prognose te hoog uitvalt. Bij hantering van het voedingsgebied conform het 
toetsingskader wordt de stichtingsnorm niet gehaald. Het OPS adviseert negatief te beschikken op de 
aanvraag. 
2. Teylingen College, Voorhout, afdeling havo (herhalingsaanvraag Plan van scholen 2006-2008) 
OPS-leden zijn van mening dat er geen gronden zijn om een aanvraag voor een afdeling havo anders te 
behandelen dan een aanvraag voor een school voor havo (in verband met de bepaling in het 
toetsingskader dat er met de beschikbare plaatsruimte in het voedingsgebied rekening moet worden 
gehouden). Daardoor is het netto-potentiëel nihil terwijl er voor een afdeling havo 125 leerlingen 
aangetoond moeten worden. De provincie onthoudt zich van advies omdat zij het plan heeft de 
gevraagde voorziening via een regionaal arrangement (ex artikel 75 WVO) te realiseren. De OPS-leden 
adviseren negatief te beschikken op de aanvraag.      
3. Veenendaal, PC gymnasium 
Bij hanteren van de 12 km.-grens voor het voedingsgebied is het netto-potentiëel te laag. Aanvrager 
bepleit een groter voedingsgebied in de berekening te betrekken. In dat geval moet er ook in die 
ruimere omgeving met het reeds aanwezige onderwijs rekening worden gehouden.  
OPS concludeert dat er getoetst moet worden op de aanvraag van een PC-school en op basis van een 
voedingsgebied van 12 km. Aangezien reeds PC-vwo in Veenendaal aanwezig is, zal het netto-potentieel 
wellicht lager dan het benodigd aantal uitkomen. Daarbij tekent dhr. Luth aan dat deze school intern 
ruim aan de stichtingsnorm voldoet (> 500 leerlingen atheneum). Andere PC-lycea in en rond 
Venendaal hebben geen bezwaar tegen de aanvraag. Eerdere recente toewijzingen van gymnasium aan 
PC v.o. in Barneveld en Zwijndrecht vormen een precedent. Mw. Fijen bevestigt dit, dhr.Mom wijst op 
afwijking van de regelgeving bij toewijzing bij een netto-potentieel van nihil.  
4. Culemborg, openbaar gymnasium 
OPS adviseert de aanvraag af te wijzen indien het netto-potentiëel lager blijkt dan de leerlingnorm voor 
stichting. Openbaar gymnasium is immers al binnen redelijke afstand aanwezig. Mw. Fijen attendeert 
op het veel lagere interne potentieel (214 atheneum-leerlingen) aan deze school in vergelijking met de 
aanvraag van Veenendaal.        
 
7. Rondvraag/sluiting 
Voorzitter deelt mee dat momenteel een uiterste poging wordt gedaan om het wetsvoorstel Grotere 
planningsvrijheid vo nog in december a.s. aan de Tweede Kamer aan te bieden met het oog op 
invoering per 1 augustus 2007.      
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In de huidige versie van het wetsvoorstel is teruggekomen op het plan om het verschil tussen hoofd- en 
nevenvestiging te laten vervallen. Het laten vervallen van dat verschil zou ingrijpende wijzigingen 
nodig maken in de overschijdingsregeling in de WVO. Het teruggekeerde onderscheid tussen hoofd- en 
nevenvestiging heeft overigens geen invloed op de licenties. 
Voor de nieuwe hoofd- en nevenvestiging(en) na een samenvoeging geldt in het wetsvoorstel dat de 
licenties gelijk blijven. Voor de vaste voet in de bekostiging maakt dat geen verschil. 
Voorstel is ook om dislocaties binnen 3 km. van de hoofdvestiging van rechtswege om te zetten in 
vestigingen; dislocaties op meer dan 3 km. afstand kunnen in de regionale samenwerkings-
overeenkomst binnen 5 jaar in reguliere nevenvestigingen worden omgezet. 
Desgevraagd door de heer Mom verklaart de voorzitter dat de besturenorganisaties over 2006 
binnenkort de vergoeding ontvangen voor hun activiteiten rond de scholenplanning vo. Die vergoeding 
wordt in principe ook in 2007 verstrekt. 
CFI informeert desgevraagd mw. Klomp van LNV over de aanvragen gemengde leerweg aan vbo-groen 
binnen AOC’s. 
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.     


